

نشطاء مصريون يجمعون التوقيعات على عريضة موجهة للمدعي العام للمحكمة الجنائية ضد نظام مبارك



الخميس 1 يناير 2004 12:01 م

13/3/2009

تحت عنوان اعتقالوا مبارك .. بدأت مجموعة من النشطاء المصريين في الولايات المتحدة الأمريكية جمع توقيعات على عريضة تطالب المدعي العام لمحكمة الجناياتالدولية في لاهاي فتح تحقيق في اتهامات تتعلق بارتكاب حسني مبارك ووزير داخليته حبيب العادلي جرائم ضد الإنسانية

وجاء في العريضة:

الى المدعي العام فى المحكمة الجنائية الدولية
To: The International Criminal Court
The Prosecutor
The International Criminal Court
Post Office Box 19519

CM The Hague 2500

The Netherlands
هولندا

لقد قدم بالفعل العديد من المنظمات والأفراد شكاوى ضد حسنى مبارك ووزير داخليته حبيب العادلى تتهمهم بارتكاب جرائم ضد الانسانية ، ولكنك لم تأخذ أى إجراء ضد هذين المجرمين المذكورين ، بالرغم من ان هذه الاتهامات مثبتة جيدا . ولهذا فان الموقعين على هذه العريضة يقدمون مجددا نفس الاتهامات ضد نفس المجرمين المذكورين ، وفى ضوء الأدلة الدامغة هنا يطلبون أن تصدر قرارا فوريا بالقبض على الشخصين المذكورين أعلاه ، وتجميد ممتلكاتهم وحساباتهم المصرفية فى كل مكان لمنعهم من ارتكاب المزيد من الجرائم ضد الانسانية .

ولقد ارتكب هذان الشخصان الجرائم التالية ضد الانسانية :

- 1 . الاعتقال الظالم و العشوائى لمدد غير محددة للأبرياء ، بدون تهمة أو محاكمة
- 2 . التعذيب المنهجي والاعتداء الجنسى على المعتقلين ، بما فيهم النساء والأطفال، بما ترتب عليه مقتل ما بين 20 الى 30 شخصا سنويا تحت التعذيب
- 3 . الاعتداء الجنسى على النساء المسلمات اللاتى قمن بمظاهرات لمنع النساء من المشاركة فى المظاهرات التى تعارض مبارك .
- 4 . توظيف البلطجية لضرب و جرح وقتل المتظاهرين المسالمين .
- 5 . ارتكاب مذبحه ضد اللاجئين السودانيين نتج عنها قتل 25 شخصا فى وسط القاهرة لقمع مطالبهم السلمية
- 6 . خطف الأبرياء من الشوارع و الصاق تهم بهم لم يرتكبوها .
- 7 . إطلاق الرصاص وقتل الناخبين لمنعهم من الادلاء بصواتهم فى الانتخابات .
- 8 . القتل والاختفاء القسرى لمئات من الأبرياء
- 9 . اضطهاد وظلم الأقباط والأقليات الأخرى مثل الشيعة والبهايين والبدو والنوبيين وآخرين .

ولم يحدث أبدا أن قدم مبارك والعدلى الى المحاكمة اولئك المجرمين الذين ارتكبوا تلك الجرائم، والقلة القليلة التى تلقت عقوبات مخففة لم تؤثر بأى حال

والجدير بالذكر أم نظام مبارك قد تعرض للتنديد باستمرار من المنظمات الكبرى العاملة فى حقوق الانسان ، ومن وزارة الخارجية الأمريكية بسبب الجرائم الشنيعة ضد الانسانية التى ارتكبها النظام خلال العشر سنوات الأخيرة ، وأكثر .
ولقد قام الموقعون على هذه الشكاوى بتجميع أدلة دامغة للاثبات هذه الاتهامات ضد الشخصين المذكورين ، وتجدها فى الرابط الآتى :
<http://icc08.110mb.com>

ولهذا فإن الموقعين أدناه يطالبونك بأن تصدر قرارا فوريا بالقبض على حسنى مبارك وحبيب العادلى ، وتجميد ممتلكاتهما بسبب ارتكابهما

ملحوظة : يمكنكم التوقيع بالدخول على الرابط الموجود هنا □

<http://www.petitiononline.com/icc09/petition.html>

Arrest Mubarak View Current Signatures - Sign the Petition

To: The International Criminal Court

The Prosecutor

The International Criminal Court

Post Office Box 19519

CM The Hague 2500

The Netherlands

Many Egyptian organizations and individuals have already presented to you claims against Husni Mubarak and his Interior Minister, Habib El-Adly, for committing crimes against humanity but you have not taken any action against the said perpetrators despite the fact that these claims were well substantiated. Therefore, by this petition, the undersigned bring fresh claims against the said perpetrators and request, in light of the overwhelming evidence provided herewith, that you please issue immediately a warrant for the arrest of the aforesaid persons and for the freezing of their sizable assets and bank accounts everywhere to prevent them from committing further hideous crimes against humanity. These persons have

:committed the following crimes against humanity

.Arbitrary arrest and detention for indefinite time of innocent people without charge or trial (1

Systematic torture and sexual abuse of detainees, including women and children, as a result of which at least 20-30 (2
.people get killed every year under torture

.Sexually assault peaceful woman protesters to deter women from participating in anti-Mubarak demonstrations (3

.Employ thuggery and stab and kill or maim peaceful demonstrators (4

.Massacre over 25 Sudanese refugees in downtown Cairo to disrupt their peaceful sit in (5

.Abduct innocent people in the street to frame them for crimes they never committed (6

.Shoot and kill voters to prevent them from entering voting stations (7

.Murder and forced disappearance of hundreds of innocent people (8

Persecution of and discrimination against Egyptian Christians (Copts) and other minority groups such as the Shiites, the (9
Bahais, the Bedouins, the Nubians and others Mubarak and El-Adly have never brought to justice the perpetrators of the
.said crimes and the handful that were indicted received very light sentences which were not enforced, anyway

It is noteworthy that Mubarak's regime has repeatedly been condemned by all major human rights organizations the world
.over and by the US State Dept. for committing hideous crimes against humanity in the past 10 years or so

:The undersigned have compiled for your study overwhelming evidence to substantiate our claims against the accused at

<http://icc08.110mb.com>

The undersigned herewith call upon you to issue an immediate warrant for the arrest of Hosny Mubarak and Habib El-
.Adly and for the freezing of assets thereof for committing atrocious crimes against humanity

,Sincerely

The Undersigned

View Current Signatures

<http://www.petitiononline.com/icc09/petition.html>

الجبهة